
VOXPOPUU 

Santi Jiménez @acaradeperro 
«El futbol espanyol no es pot penjar una 
medalla que no li pertany perque, si s'ha 
posat les piles, ha estat grades al Bar\a.» 

Raül Navarro @rnabpc 
«Ara més calmat i tranqui!. Estic orgullós. La 
temporada que ha fet el Lleida és per estar
ho. Equipas. Amb mil problemes pero mil 
soludons de Gerard Encuentra. I el Barris pie 
com un ou. Tinc la sang de color bordeus. 
Grades!» 

Josep Pou @PouBoada 
«Doncs aquesta senyora, Sílvia Orriols, crec 
que té molt ciar el problema que hi ha a la 
seva dutat, Ripoll, i diu les coses ciares . 
contra el salafisme! La veig molt valenta. No 
tinc ciar que aixo sigui ser d'extrema dreta.» 

Pucurull @Pucurull 
«Poques vegades -per no dir mai- he vist 
tantes mostres públiques ~e catalanitat per 
part d'esportistes d'elit com les de les noies 
del Bar\a femení de futbo!'» 

«Dissabte vaig 
plorar per dins 

d'emoció, perque 
venim d'un 

desert, ja que no 
venia ningú ... 

ni gratis» 

President 
del For~a Lleida 
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Diu que "ara se'ns considera un club important, . aquesta és lél nostra victoria" 

XAVIER PUJOL 
I LLEIDA I Dissabte passatva aca
bar la temporada oficial per al 
For<;a Lleida després de perdr~ 
el quart partit d'una eliminato
ria de quarts del play-off amb 
un marcat protagonisme arbi
tral,especialment durant el se
gon duel a Valladolid. Ar-a toca 
passar balan<; que, segons el 
parer del seu president, Albert 
Aliaga, no pot ser més positiu. 
"Encara que no hem arribat 
a la Final Four com l'any pas
sat, segons el meu parer és una 
temporada millor que l'anterior, 
perque el nivell de la LEB Or ha 
estat molt més elevat. Aconse
guir el mateix, perque continuo 
pensant que si no hi hagués es
tat pel robatori del segon partit 
dissabte hauríem acabat la serie 
amb 3-1 al nostre favor, és per 
estar molt satisfets amb el que 
ha Ilconseguit aquest equip, que 
té molt merit," va assenyalar. 

POLEMICA ARBITRAL 

"Si no hagués estat pel 
robatori del segon partit, 
dissabte s'hauria acabat la 
serie 3-1 al nostre favor" 

El maxim mandatari del For
<;aLleida reconeix que després 
de dos campanyes tractant amb 
els grans de la categoria, la visió 
que ara es té del club és molt 
diferent de la de fa tres tempo
rades, quim havia perdut la ca
tegoria, que després recuperaria 
als despatxos. "Ara, quan par
les amb els presidents deIs prin
cipals clubs de la Lliga, ja ens 

Aliaga va destacar el gran suport mostrat per I'afició. 

consideren com un club gran, i 
aquest canvi, de mentalitat s'ha 
de destacar. Les empreses de 
Lleida també et consideren un 
club important, i aquesta és la 
victoria que hem aconseguit 
aquest any, més enlla de les 
vint-i-dos victories, que tam
hé són importantíssimes", va 
asseverar. 

Va reiterar que "hem de 

posar en relleu el que ha fet 
aquest equip, que té més me
rit que el que van aconseguir 
de l'any passat, perque una co
sa és ser la sorpresa comptant 
amb jugadors com Ibou Badji 
o Shaquille O'Neal, i una altra 
de molt diferent és el que hem 
fet aquest any, amb molts juga
dors nous i amb sis o set can vis 
durant la temporada, tres deIs 

LA PLANTILLA 

quals arribats fa poc més de dos 
mesos. I que malgrat tot aixo 
hagim igualat les 22 victories 
de la temporada anterior és tot 
un exit". Aliaga va destacar, per 
descomptat, el suport de l'afi
ció, un aItre dels assolimeÍlts des 
que va assumir la presidencia 
del club, amb assistencies de 
més de 4.000 espectadors com 
la de l'últim encontre. "És un 
orgull veure com estava el pa
velló, l'ambient que es va viure. 
Dissabte vaig plorar per dins 
d'emoció, perque venim d'un 
desert, ja que no venia nirtgú .. . 
ni gratis", va recordar. 

El president lleidata no va en
trar a valorar els possibles mo
viments que hi haura molt aviat 
a la plantilla, sobretot quant a 
renovacions i baixes, pero sí que 
va parlar del futur del club de 
cara a la proxima campanya. 
"Proximament anunciarem més 
empreses potents que se suma
nin al projecte, perque ja sigui 
sostenible i així poder plante
jar-nos coses més seriosament. 
Ens ataosarem al milió d'euros 
de pressupost, cosa impensable 
quan fa dos o tres anys en tení
em lameitat, i aixo és un treball 
de tots", va destacar. 

El Guipúscoa, a'la Final Four 
Ahir es va completar el quar

tet d'equips que disputaran la 
Final Four del play-off d'ascens 
amb laclassificació del Guipús
coa. Els donostiarres van gua
nyar el Corunya en el quart 
matx de la serie per 82-77 i ara 
s'enfrontaran al San Pablo Bur
gos en semifinals. L'a-ltra elimi
natoria enfrontara el palencia i 
el Valladolid. 

El For~a Lleida dona Marcos per perdut i fara un esfor~ per 8akovic 
• A partir d'avui ja, es comen
<;ara a dibuixar nco For<;a 
Lleida 2023-2024, que passa 
primer per regirarel futur deIs 
actuals integrants de la plan
tilla. Al marge de Gerard En
cuentra, que té contracfe ga
rantit i que fa dies que treballa 
al costat de Joaquín Prado, el 
director esportiu, a la proxi
ma campanya, David Cuéllar i 
Jaume Lobo també tenen con
tracte en vigor, encara que en 
ambdós casos el club ha d'exe
cutar l'opció de renovació que 
té pactada, cosa que, tret de 
sorpresa, fara. 

Quant als cinc cedits, tots 
tornaran als seus clubs d'ori
gen, encara que amb dos d'eUs, 
Miguel ~onzález i Rafa Villar, 
interessa renovar les seues 
vinculacions. El vaHisoleta, 

que encara li queda un any de 
contracte amb el Baskonia, és 
més que probable que continu! 
sirio té ofertes d'ACB,mentre 
que el barceloní sera una de 
les cessions que es tancaran 
~ virtut delconveni amb el 
Bar<;a, en el qual també po
drien incloure's, entre d'altres, 
el mexica Gael Bonilla, queja 
van oferir després de la marxa 
de Fabio Santana -el seu únic 
inconvenient és que ocupa 
pla<;a d'extracomunitari-, Mi
chael Caicedo i Agustín Ubal, 
si bé aquests dos últims tenen 
molts números de continuar 
cedits en un club de l'ACB. 

Rubén López de la Torre 
tornara al Gran Canaria, enca
ra que no es descarta demanar 
novament la seua cessió, i Faye 
tornara al Bnei Herzliya isra-

Marko Bakovic. 

elia, mentre que el club dona 
per perdut Juani Marcos, que 
molt probablement fara el salt 
a l'ACB i l'Andorra, que ja el 
va voler l'estiu passat, és un 
deIs equips més interessats en 
el jugador. 

Quant a la resta de jugadors, 
el For<;a Lleida esta molt in
teressat a renovar Marko 
Bakovic, que ha donat un 
gran rendiment malgrat que 
va ser l'últim a arribar. En poc 
més de dos mesos, el croat ha 
fet una mitjana de 6,8 punts, 
4,7 rebots, 1,1 assistencies i 
8 de valoració en 13 partits, 
demostrant una gran implica
ció. El seu elevat caixet sera el 
principal escull, com en el cas 
d'Amadou Sidibé, un altre deIs 
que interessa que continu! un 
anymés. 

Per una altra banda, el 
futurdel portugues Diogo Bri
to, que no ha acabat d'explo
tar; de Vasilije Vucetic, qu 
s'ha revaloritzat, i del vetera 
escorta Álex Urtasun esta en 
l'aire. 


